UOB KAY HIAN (HONG KONG) LIMITED 大華继显(香港)有限公司

1 December 2017

RBC PENSION SCHEME DAWS HOUSE 33-35 DAWS LANE LONDON NW7 4SD



15/F China Building 29 Queen's Road Central Hong Kong Tel: (852) 2521 8787

Fax: (852) 2521 2066

Dear Valued Customer,

Renewal of Margin Facility A/C no. 660023-001M

Please note that we are required by the Schedule 1 of Code of Conduct for Persons Licensed by or Registered with the Securities and Futures Commission to obtain annual renewal of the authority in relation to apply your securities or securities collateral in the margin account with us.

Your authority will expire on 31 December 2017. This authority may be deemed to be renewed for a year to 31 December 2018 unless you notify us in writing before the expiry date that you do not agree to such deemed renewal. This authorization is required for providing margin facility, so we cannot continue to maintain the margin account with you if you decide to revoke this authority. We are glad to provide securities trading account services to you if you complete the cash account opening procedure.

Please contact your account executive should you have any questions.

Your prompt attention will be much appreciated.

Yours faithfully, For and on behalf of UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited

Compliance Department

This is a computer printout which requires no signature.

保證金融資續期通知書(客戶編號:660023-001M)

尊貴的客戶:

根據證監會持牌人或註冊人操守準則附表1的規定,本公司需每年與閣下確認是否希望撤銷因保證金融資而 提供將閣下的證券抵押品等再質押的授權。

閣下的授權將於本年十二月三十一日到期。除非閣下在授權屆滿的日期前以書面明確地撤銷該項授權,否則 該授權便會自動續期至二零一八年十二月三十一日。因本公司需要此授權以便向閣下提供保證金貸款,所以 若閣下決定撤銷該項授權,本公司將未能繼續維持閣下的保證金戶口。若閣下完成現金戶口開戶程序,本公 司很樂意為閣下提供證券交易戶口服務。

如有疑問,請與閣下的客戶主任聯絡。

敬希垂注。

此致 大華繼顯(香港)有限公司 監察部

此乃電腦編制文件,毋需簽署確認